
گروه اجتماعی:  فرمانده انتظامی 
تهران به همراه رؤسای پلیس های 
تخصصی در دیدار با انوش��یروان محسنی بندپی، 
اس��تاندار تهران گفت: پلیس تهران بزرگ با همه 
توان در کنار استانداری تهران برای تامین امنیت و 

آرامش مردم قرار دارد.
 به گزارش میزان، سردار رحیمی اظهار داشت: 
ب��ا افتخار اعلام می کنیم که جرائم خش��ن در  2 
سال گذشته در تهران کاهش چشمگیری داشته و 
همچنین جرائم سازمان یافته در تهران نداریم. سردار 
رحیمی با بیان اینکه پلیس آنجا که باید با اقتدار و 
قدرت با مجرمان و متخلفان برخورد می کند، افزود: 

در پلیس راهنمایی و رانندگی 
اج��رای طرح »طاه��ر« برای 
برخورد با متخلفان راهنمایی 
و رانندگی در حال اجراس��ت 
و با خودرو ه��ای فاقد پلاک، 
دودزا و خودرو هایی که بدون 

مجوز وارد ط��رح ترافیک می ش��وند و رانندگانی 
که با رفت��ار نامتعارف در مع��رض برخورد قانونی 

هس��تند، برخورد می ش��ود. 
رئیس پلیس تهران با اش��اره 
به اجرای طرح »رعد« پلیس 
پیشگیری پایتخت خاطرنشان 
کرد: در این طرح کلانتری ها 
مکلف ش��ده اند حوزه خود را 
از مجرمان، قانون شکنان، متخلفان و خرده فروشان 
مواد مخدر پاکسازی کنند که ابتکار نویی در پلیس 

پایتخت است. وی به اقدام پلیس اطلاعات و امنیت 
در برخورد با اراذل و اوباش در پایتخت اش��اره کرد 
و افزود: اراذل و اوباش��ی ک��ه تفرجگاه ها را پاتوق 
خود ق��رار داده اند و ایج��اد مزاحمت می کنند در 
چند پارک مورد هدف این طرح هس��تند و حتی 
در باشگاه های بدنسازی و قهوه خانه ها نیز این طرح 
اجرا می شود. سردار رحیمی به ضرورت ایجاد ۴۰ 
کلانتری در اس��تان تهران نیز اش��اره کرد و افزود: 
۱۷ پرونده بزرگ اقتصادی در تهران در کمتر از 2 
سال در اختیار دستگاه قضایی قرار گرفت و تلاش 
می کنیم وضعیت مطلوبی در امنیت همه بخش ها 

برای مردم استان تهران فراهم کنیم.

گروه اجتماعی: مدیرعامل بیمه 
س��لامت گف��ت: در حال حاضر 
بدهی سازمان بیمه سلامت حدود ۸ هزار میلیارد 

تومان است.
 به گزارش فارس، طاهر موهبتی، مدیرعامل 
بیمه س��لامت گف��ت: باید بح��ث بودجه بیمه 
س��لامت یک بار برای همیشه حل شود. به این 
معنی که بدهی های گذش��ته پرداخت شده و از 

ایجاد بدهی جدید  جلوگیری شود.
 ب��رای این کار اولا باید بودج��ه واقعی دیده 
شود و ثانیا رفتارهای هزینه ای و مصرفی مدیریت 
ش��ود. بعد از تمام این کارها، اگ��ر بودجه  حوزه 
سلامت واقعی دیده نش��ود، با ایجاد بدهی های 

جدید مواجه می شویم.  وی 
گفت: البته ما کاهش پوشش 
خدمت را توصیه نمی کنیم. 
در حال حاضر حدود ۴ هزار 
و ۹۰۰ خدم��ت، 2 ه��زار و 
۴۰۰ قل��م دارو و ۴ ه��زار و 

  ۷۰۰ م��ورد لوازم مصرفی و تجهیزات پزش��کی 
تحت پوش��ش بیمه س��لامت اس��ت. از طرفی 
توصیه نمی کنیم که بدهی جدیدی ایجاد شود.  

مدیرعام��ل س��ازمان بیمه 
س��لامت خاطرنش��ان کرد: 
حدود ۵ هزار میلیارد تومان 
نس��بت به آنچه تاکنون نیاز 
داش��تیم و بر اساس نظرات 
کارشناسی  س��ازمان برنامه 
و بودجه، کس��ری خواهیم داشت.  آخرین جایی 
که باید به دنبال اعمال محدودیت مالی باشیم، 

سازمان بیمه سلامت است.  

مدیرعامل س��ازمان بیمه س��لامت افزود: بر 
اس��اس مصوبه، مع��ادل ریالی ای��ن مبلغ برای 
پرداخ��ت بدهی س��ازمان بیمه س��لامت بابت 
محصولات دارویی، تجهیزات پزشکی تولید داخل 

و خدمات درمانی تخصیص می یابد.
 این مبلغ  تنها ۴ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان 
می ش��ود و این در حالی است که بدهی سازمان 
بیمه سلامت حدود ۸ هزار میلیارد تومان است. 
موهبت��ی گفت: روز گذش��ته س��ازمان برنامه و 
بودجه دس��تور داد مبلغ 2 هزار و ۶۴۰ میلیارد 
تومان به حساب سازمان بیمه سلامت واریز شود. 
امیدواریم قسمت بعدی این مبلغ نیز به سرعت 

در اختیار سازمان بیمه سلامت قرار بگیرد.

مدیر عامل بیمه سلامت مطرح کردبیمه

بدهی 8 هزار میلیاردی بیمه سلامت

اجتماعي 0 4

سخنگوی سازمان غذا و دارو خبر داد
پیگیری قضایی ۲ شرکت متخلف 

تولید اسنک

س��خنگوی س��ازمان غذا و دارو با اشاره به 
ارجاع پرونده 2 ش��رکت متخلف اس��نک های 
حجیم بر پایه ذرت به دس��تگاه قضایی گفت: 
در صورت صلاحدید مراجع قضایی، اسامی آنها 
اعلام خواهد شد. کیانوش جهانپور، سخنگوی 
سازمان غذا و دارو به فارس اظهار داشت: پرونده 
تخلف 2 برند معروف اسنک های حجیم بر پایه 
ذرت به دستگاه قضایی ارجاع داده شد. پس از 
بررسی های صورت گرفته و احراز تخلف انجام 
ش��ده، پرونده با توجه به استفاده از ماده اولیه 
نابجا توسط این دو شرکت برای  برخورد قانونی 
به دس��تگاه قضایی ارجاع شد. وی گفت: سایر 
ش��رکت ها و کارخانه هایی که به نوعی از ذرت 
به عنوان ماده اولیه استفاده می کنند نیز طبق 
ضرب الاجل تعیین ش��ده از سوی سازمان غذا 
و دارو مورد بازرس��ی فوق العاده قرار می گیرند. 
این بازرسی ها توسط معاونت های غذا و داروی 
سراسر کشور در حال انجام است. گزارش نهایی 
این بازرسی  فوق العاده نیز تا نیمه دی ماه منتشر 
می ش��ود. جهانپ��ور تصریح ک��رد: پرونده این 
ش��رکت ها به دستگاه قضایی ارسال شده و در 
صورت صلاحدید مراجع قضایی اس��امی آنها 

اعلام خواهد شد.  

 شرکت در کنکور هنرستانی ها
به شرط دادن امتحانات نهایی

مدیرکل دفتر آموزش های فنی و حرفه ای 
وزارت آموزش وپرورش گفت: امکان ش��رکت 
در امتحانات نهایی رش��ته های دیگر و شرکت 
در کنکور با س��هم س��وابق تحصیل��ی، برای 
هنرستانی ها مهیاست اما اجباری نیست. محسن 
حسینی مقدم، مدیرکل دفتر آموزش های فنی و 
حرفه ای وزارت آموزش وپرورش در پاسخ به این 
پرسش که اگر هنرستانی ها بخواهند در کنکور 
شرکت کنند آیا مشمول تاثیر سوابق تحصیلی 
می ش��وند یا خیر به مهر گفت: دوره هنرستان 
از امس��ال ۱2 ساله ش��د و با این حساب آنها 
می توانند در کنکور سراسری شرکت کنند. وی 
گفت: در حال حاضر دانش آموزان هنرس��تانی 
می توانند برای مثال در کنکور ریاضی فیزیک 
و برای یک رشته مهندسی شرکت کنند و اگر 
بخواهند می توانند برای تاثیر سوابق تحصیلی 
اق��دام کنند. در این ص��ورت باید در امتحانات 
نهایی گروه ریاضی ش��رکت کنند و ۱۰ درس 
رشته های نظری پایه ۱2 را که به صورت نهایی 
برگزار می شود، امتحان بدهند. به گفته وی، این 
موضوع اختیاری است. هر چند با توجه به این 
نکته که بسیاری از رشته های دانشگاهی امروز 
از کنکور آزاد هس��تند و دانشجویان براساس 
س��وابق تحصیلی پذیرش می  ش��وند، به نظر 
می رسد اگر هنرستانی ها در فکر ادامه تحصیل 
خارج از حالت کاردانی و بدون کنکور هستند، 

باید در این امتحانات شرکت کنند.

 شناسایی و معرفی
 مؤسسات حقوقی مجاز

کان��ون وکلای مرکز تصمیم گرفته اس��ت 
مؤسسات حقوقی مجاز و غیرمجاز را تفکیک 
و مؤسس��ات مجاز را به م��ردم معرفی کند. به 
گزارش تسنیم، در اجرای تصمیم هیات مدیره 
کان��ون وکلای دادگس��تری مرکز مقرر ش��د 
موسس��ات حقوقی مجاز از طری��ق فراخوان، 
شناس��ایی و اس��امی آنها بعد از تایید کارگروه 
منتخب هیات مدیره، از طریق س��ایت کانون و 
س��ایر طرق مقتضی اطلاع رسانی شود. عیسی 
امینی، رئیس کانون وکلای دادگستری مرکز 
چن��دی پیش از مؤسس��ات حقوقی غیرمجاز 
به عنوان معضل قوه قضائیه نام برد و با اش��اره 
ب��ه وعده ه��ای دروغینی که آنه��ا به موکلان 
می دهن��د، از امضای تفاهمنامه ای با س��ازمان 
ثبت اسناد به منظور توقف ثبت این مؤسسات 
خب��ر داد. وی همچنی��ن از برخورد با وکلایی 
خبر داد که با مؤسس��ات اینچنینی همکاری 
می کنند. مرتضی ش��هبازی نیا، رئیس اسکودا 
نیز عدم وجود سازوکار نظارتی روی اساسنامه 
مؤسسات و همچنین سپردن فعالیت حقوقی 
به غیروکی��ل را از بزرگ ترین مش��کلات این 
مؤسس��ات دانسته بود. بر این اساس آن دسته 
از موسس��ات حقوقی که مطابق ضوابط کانون 
وکلای دادگستری مرکز و با ارائه اساسنامه تهیه 
ش��ده از سوی کانون، مبادرت به ثبت موسسه 
حقوق��ی کرده ان��د، می توانند با ارائ��ه مدارک 
شناسایی، درج نام موسسه حقوقی ثبت شده 
در سایت کانون و اطلاع رسانی به روش مقتضی 
برای اطلاع عموم و برخورداری از امتیازات مقرر 

را درخواست کنند.

توسط تعدادی از مؤسسان داروخانه های 
استان تهران انجام شد

اعتراض به مطالبات معوقه داروخانه ها

تعدادی از داروس��ازان ب��ا حضور در مقابل 
ساختمان دفتر اسناد پزشکی تامین اجتماعی، 
از پرداخت نشدن مطالبات معوق داروخانه های 

استان تهران گلایه کردند.
به گزارش مهر، جمعی از موسسان داروخانه های 
اس��تان ته��ران در یک حرک��ت خودجوش و 
مسالمت آمیز با هدف  رساندن صدای اعتراض 
داروس��ازان موس��س اس��تان تهران نسبت به 
تاخیر ۷ ماهه سازمان تامین اجتماعی در باب 
پرداخت معوقات، مقابل دفتر اس��ناد پزشکی 
این س��ازمان تجمع کردند که با عکس العمل 
منطقی مسؤولان این سازمان مواجه شدند. به 
گفته یکی از داروس��ازان حاضر در این تجمع، 
مسؤولان دفتر اس��ناد پزشکی سازمان تامین 
اجتماع��ی، داروس��ازان را با احترام به س��الن 
اجتماع��ات هدایت ک��رده و آنج��ا در فضایی 
دوستانه، طرفین موضوع را کالبدشکافی کردند. 
درخواست تجمع کنندگان که به نمایندگی از 
سایر داروسازان موسس داروخانه گرد هم آمده 
بودند، پاسخگویی مستدل و منطقی مسؤولان 
س��ازمان تامین اجتماعی در ارتباط با طولانی 
ش��دن پرداخت معوقات داروخانه ها بود. تاکید 
داروس��ازان در این نشس��ت، توجه مسؤولان 
سازمان به رای قطعی شعبه ۴۵ دیوان عدالت 
اداری مبنی بر اجرایی دانستن ماده ۳۸ قانون 
الحاقی برخی مواد به قانون تنظیم بخش��ی از 
مقررات مالی دولت مصوب س��ال ۹۳ مجلس 
درباره  الزام س��ازمان های بیمه گر به پرداخت 
۶۰ درصد صورت حس��اب های ارسالی ظرف 2 
هفته به عنوان علی الحساب و مابقی مطالبات تا 
۳ ماه پس از تحویل اسناد مربوط بود و مطالبه 
دیگری جز اجرای قانون نداشتند. در این جلسه، 
عابدین رئیس دفتر رسیدگی به اسناد پزشکی 
اس��تان تهران به نمایندگی از س��ازمان تامین 
اجتماعی با داروس��ازان مذاکره کرد و قول داد 
موضوع را پیگیری کند و پیگیری ها حاکی از آن 
است که سازمان تامین اجتماعی تا عصر دیروز، 
یک ماه از معوقات خود را پرداخت کرده است.

 جزئیات غنی سازی آرد
D با ویتامین 

مدیر دفتر بهبود تغذیه جامعه وزارت بهداشت 
گفت: افزودن ویتامین D ب��ه آرد علاوه بر آهن 
و اس��ید فولیک در اولویت برنامه هاست و بزودی 
اجرای��ی می ش��ود. به گ��زارش »وط��ن امروز« 
زهرا عبدالهی اظهار داش��ت: اجرای برنامه ملی 
غنی سازی آرد با آهن و اسید فولیک دستاوردهای 
قابل توجهی داشته و باعث کاهش قابل ملاحظه 

کمبود آهن و کم خونی در کشور شده است.
 وی تاکید ک��رد: افزودن ویتامین D علاوه 
بر آهن و اس��ید فولی��ک در اولویت برنامه های 
دفتر بهبود تغذیه جامعه وزارت بهداش��ت قرار 
دارد و بزودی اجرایی می ش��ود. در این نشست 
که نماینده س��ازمان جهانی بهداشت در ایران 
و رئیس س��ازمان غذا و دارو نیز حضور داشت، 
ابراهیم المدفا، کارش��ناس س��ازمان بهداشت 
جهانی درباره برنامه غنی سازی آرد با ویتامین 
D توضیحات��ی ارائه ک��رد، همچنین علیرضا 
رئیس��ی، معاون بهداش��ت وزارت بهداشت نیز 
نکاتی را درباره راه های اجرایی شدن بهتر برنامه 

غنی سازی آرد با ویتامین D ارائه کرد.

رئیس کمیته نظارت شورای شهر  خبر داد
ساماندهی دستفروشان در پیاده روها

رئیس کمیته نظارت ش��ورای شهر تهران 
از ارائه لایحه س��اماندهی دستفروشان و سایر 
مشاغل که از پیاده روها استفاده می کنند، خبر 

داد.
 افشین حبیب زاده درباره اشغال پیاده روها 
توسط کس��به، رس��توران ها و دیگر مشاغل و 
سکوت ش��هرداری تهران در این باره به ایسنا 
گفت: با مدیرعامل س��اماندهی مشاغل در این 
باره صحبت کردیم و قرار ش��د لایحه ای تحت 
عنوان ساماندهی دستفروشان و سایر مشاغل 
که از پیاده روها اس��تفاده می کنند، ارائه شود. 
وی با بیان اینکه در این لایحه علاوه بر فعالیت 
دستفروش��ان، رس��توران ها و دیگر مش��اغل، 
وضعیت یکهزار و ۳۰۰ دکه روزنامه فروش��ی و 
گل فروش��ی که در س��نوات قبل در پیاده روها 
واگذار ش��ده اند نیز باید مشخص شود، گفت: 
یکی از موضوعات دکه های گل و روزنامه فروشی 
این اس��ت که قرارداد و مبلغ اجاره آنها مربوط 
به سال های قبل است و مالکیت دکه برای این 
اف��راد حالت مادام العمر پیدا کرده در حالی که 
باید این دکه ها براساس اقتضائات روز و ضوابط و 
مقررات مشخص به روز رسانی شده و اداره شوند. 

نبض جامعه

گروه اجتماعی: معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار 
تهران با اش��اره به برگزاری جلسه شورای ترافیک 
تهران در هفته آینده گفت: در این جلس��ه درباره 
دریاف��ت ع��وارض در مح��دوده ط��رح زوج و فرد 

تصمیم گیری می شود.
 به گ��زارش ایلنا، محس��ن پورس��یدآقایی در 
حاش��یه صد و نهمین جلسه ش��ورای شهر تهران 
اظهار داش��ت: چندی پیش موضوع پولی ش��دن 
ورود ب��ه طرح زوج و ف��رد را در رس��انه ها مطرح 
کردیم تا نظرات و پیشنهادات شهروندان را درباره 
 دریاف��ت ع��وارض در مح��دوده زوج و ف��رد جویا 

شویم.
 معاون حمل ونقل و ترافیک ش��هرداری تهران 
گفت: در این ارتباط برخی رسانه ها موافق و برخی 
مخالف بودند اما در کل با انتشار این خبر تلاش شد 
فضایی در جامعه ایجاد شود تا نظرات و پیشنهادات 
را دریافت کنیم. وی در ارتباط با گلایه پلیس درباره 
این طرح گفت: این انتقادات خیلی اهمیت ندارد و 
معاونت حمل ونقل با کار کارشناس��ی این طرح را 

ارائه کرده است.
برنامه ای برای گران کردن بلیت مترو نداریم ■

همچنین رئیس ش��ورای ش��هر تهران درباره 
اظه��ارات یک��ی از اعضا مبنی بر بلی��ت ۱۰ هزار 
 تومانی مترو گفت: برنامه ای برای گران کردن بلیت

 نداریم.
محسن هاشمی در حاشیه جلسه شورای شهر 
تهران ب��ا بیان اینکه برای نخس��تین بار تحقیق و 
تفحص از موسسه همشهری در شورای شهر تهران 
مطرح شد، گفت: اعضای شورا پس از ماه ها تحقیق 
و تفحص درباره موسسه همشهری نظرات خود را 

بیان کردند.
 وی در پاسخ به این پرسش که نتیجه تحقیق 
و تفحص چه می ش��ود، گفت: یا باید به س��ازمان 
تخلفات اداری ارجاع داده ش��ود ی��ا موضوع برای 

پیگیری بیشتر به قوه قضائیه ارجاع شود. 
هاشمی همچنین از تصویب کلیات انتشار ۳ 
هزار میلیارد تومان اوراق مش��ارکت برای توسعه 
حمل و نقل عمومی خبر داد و گفت:  بر این اساس 

2 ه��زار میلی��ارد تومان این 
اوراق به مترو و یکهزار میلیارد 
تومان ب��ه اتوبوس اختصاص 
داده می شود. وی در پاسخ به 
پرسشی درباره اظهارات یکی 
از اعضای شورا مبنی بر بلیت 
۱۰ هزار تومان��ی برای مترو 
گفت: منظور ایش��ان قیمت 
تمام شده بلیت بود، نه اینکه 
از مردم ۱۰ هزار تومان بابت 

بلیت بگیریم؛ ما برنامه ای برای گران کردن بلیت 
نداریم.

واریز نشدن مبلغی از پول جریمه ها ■
علاوه بر این فرمانده نیروی انتظامی گفت: درآمد 
حاصل از جرایم راهنمایی و رانندگی به خزانه دولت 
واریز می شود و هیچ مبلغی از این موضوع به حساب 

نیروی انتظامی واریز نمی شود.
سردار حس��ین اشتری در 
حاش��یه برگزاری گردهمایی 
سراس��ری فرماندهان، روسا و 
معاونان ناجا )سومین نشست 
تخصصی و فصلی س��ال ۹۷(  
در پاس��خ به پرسش��ی درباره 
اخبار منتشر ش��ده در فضای 
مجازی مبنی بر جبران کسری 
بودجه ناج��ا ب��ا افزایش نرخ 
جرایم راهنمایی و رانندگی، اظهار کرد: براس��اس 
مصوبه مجلس ش��ورای اس��لامی، هیأت وزیران و 
مطابق تورم، هر ۳ س��ال یک ب��ار موضوع تعیین 
 نرخ جرای��م راهنمایی و رانندگی بررس��ی و ابلاغ 

می شود.
 وی اف��زود: ه��ر زمان که هی��أت وزیران نرخ 

مصوب را اعلام کند، موضوع اجرایی می شود اما با 
این تفاسیر و توضیحات باید بگویم درآمد حاصل 
از جرایم راهنمایی و رانندگی به خزانه دولت واریز 
می ش��ود و هیچ مبلغی از این موضوع به حساب 

نیروی انتظامی واریز نمی شود. 
وی گف��ت: بودج��ه و نیازمندی  ه��ای نیروی 
انتظامی از طریق پیگیری دولت محقق می ش��ود 
ک��ه بای��د بگویم موضوع کس��ری بودج��ه، بحث 
درس��تی اس��ت اما ارتباطی با افزایش نرخ جرایم 
رانندگی ندارد. سردار اشتری تأکید کرد: خواست 
و انتظ��ار ما این اس��ت که تخلفی ص��ورت نگیرد 
که جریمه ای را در پی داش��ته باش��د یا از س��وی 
همکاران ما اعمال قانون صورت پذیرد، ان ش��اء الله 
با همکاری مردم و توجه رانندگان عزیز به مقررات 
 راهنمای��ی و رانندگی ش��اهد کمتری��ن تخلفات

 باشیم.

سلامت

مع�اون  پورس�یدآقایی،  محس�ن 
حمل ونقل و ترافیک شهردار تهران 
در ارتب�اط ب�ا گلایه پلی�س درباره 
پولی ش�دن طرح زوج و فرد گفت: 
این انتق�ادات خیلی اهمیت ندارد و 
معاونت حمل ونقل با کار کارشناسی 

این طرح را ارائه کرده است

دوشنبه3 دی 1397وطن امروز  شماره 2614 

با حضور وزیر آموزش وپرورش برگزار شد

جلسه ویژه بررسی مجوز فعالیت مؤسسات آموزشی
مدیرکل نظارت بر  فرآورده های غذایی اعلام کرد

رد پای تراریخته ها در فرآورده های گوشتی
گ�روه اجتماع�ی: ب��ا حض��ور 
پنجمین  وزیرآموزش وپ��رورش 
جلس��ه ویژه بررس��ی مجوز فعالیت مؤسس��ات 

آموزشی برگزار شد. 
ب��ه گ��زارش »وطن ام��روز«، صبح دی��روز با 

حضور سیدمحمد بطحایی، 
جلس��ه ویژه بررس��ی مجوز 
فعالیت مؤسس��ات آموزشی 
و  فعالی��ت  س��اماندهی  و 
تبلیغ��ات ای��ن مؤسس��ات 
برگ��زار ش��د.  در م��دارس 

وزیر آموزش وپرورش در این جلس��ه با اش��اره به 
اهمیت و ضرورت سامان دهی فعالیت مؤسسات 
آموزش��ی، اظهار داشت: در حال حاضر بخشی از 
مشکلاتی که در آموزش وپرورش وجود دارد ناشی 
از ملاحظه کاری ها است و باید برای ارتقای نظام 
آموزشی و پرورشی این ملاحظات کارشناسی شود 

تا خسرانی به فرآیند تعلیم و تربیت وارد نشود.
 وزیر آموزش وپرورش ب��ا بیان اینکه تاکنون 

برای انتقال پیام تغییر رویکرد آموزش وپرورش به 
جامعه، تلاش های زیادی انجام شده، خاطرنشان 
کرد: رویکردهای آموزش وپرورش تغییر پیدا کرده 
و علاوه بر مفاهیم ش��ناختی، براساس محتوای 
س��ند تحول بنیادین باید به س��احت های دیگر 
هم توجه ش��ود و از این پس 
برنامه ه��ای  در  وزارتخان��ه 
خود پیگیری ه��ای حقوقی 
و  قانون��ی را برای رفع موانع 
و اج��رای رویکردهای جدید  
در  ک��رد.  خواه��د  اعم��ال 
این نشس��ت ضمن ابلاغ وظایفی از س��وی وزیر 
آموزش وپرورش به واحدهای س��تادی، پیرامون 
تبلیغات و انتش��ار کتب   کمک درسی و اقدامات 
اصلاحی و پیش��گیرانه مقرر ش��د در نشس��تی 
مشترک با وزارت ارشاد و فرهنگ اسلامی، موضوع 
صدور مجوز چاپ و انتشار کتاب  های کمک درسی 
و ضرورت جلوگیری از تبعات و انحرافات تربیتی 

بررسی شود.

گ�روه اجتماعی: مدیرکل نظارت 
بر فرآورده های غذایی و آشامیدنی 
سازمان غذا و دارو گفت: برخی فرآورده های گوشتی 
مانند سوس��یس و کالباس موجود در ب��ازار دارای 
ترکیبات تراریخته هستند و لازم است روی برچسب 

خود قید کنند.
 وحی��د مفی��د ب��ه ایرنا 
برخی  تولیدکنندگان  افزود: 
از  گوش��تی  فرآورده ه��ای 
برخ��ی ترکیب��ات تراریخته 
مانند روغن سویای تراریخته 

استفاده می کنند که منعی ندارد اما باید برچسب 
تراریختگی را روی محصول خود درج کنند. وی 
خاطرنشان کرد: منظور از برچسب تراریختگی این 
است که صاحبان صنایع در بخش درج ترکیبات 
جل��وی این ترکیبات، واژه تراریخته را قید کنند. 
وی گفت: برخی افراد تصور می کنند برچس��ب 
جداگانه ای برای تراریختگی طراحی شده و روی 
آن تنه��ا کلمه محصول تراریخته قید ش��ده که 

اینگونه نیست و تراریختگی جلوی ترکیبات نوشته 
می شود. مدیرکل نظارت بر فرآورده های غذایی و 
آشامیدنی سازمان غذا و دارو تصریح کرد: به برخی 
فرآورده های گوشتی دارای ترکیبات تراریخته از 
س��وی س��ازمان غذا و دارو مجوز داده شده و این 
محصولات در ب��ازار موجود 

هستند. 
مفید از تعداد مجوزهای 
صادرشده برای فرآورده های 
ترکیب��ات  دارای  گوش��تی 
تراریخته اظه��ار بی اطلاعی 
ک��رد و اف��زود: در صورتی ک��ه تولیدکنندگان 
فرآورده های گوشتی از ترکیبات دارای تراریخته 
اس��تفاده کنند اما روی برچس��ب ترکیبات آن، 
اطلاعات آن را درج نکنند، با آنها برخورد قانونی 
می ش��ود. وی تاکید کرد: تولیدکنن��دگان مواد 
غذای��ی حتی اگر یک دهم درصد نیز از تراریخته 
استفاده کرده باشند باید برچسب تراریخته داشته 

باشند.

غذاچهره روز

معاون شهردار تهران اعلام کرد

بررسی دریافت عوارض در محدوده زوج و فرد
رئیس شورای شهر پایتخت: برنامه ای برای گران کردن بلیت مترو نداریم

فرمانده انتظامی تهران خبر دادپلیس

کاهش چشمگیر جرائم خشن در پایتخت

قضایی

آوای شهر


